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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési, - fejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottságának 2023. május 22. napján 13.00 órakor a Szentesi Közös Ön-
kormányzati Hivatal Konferencia termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen voltak: 
Pásztor Antal 
Antal Balázs Tibor 
Besenyei Gábor 
Dr. Kormányos József 
Szűcs György 

Később érkezését jelezte: 
Móra József 

Távolmaradását nem jelezte: 
Sőrés Zoltán 

bizottsági elnök 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 

bizottsági tag 

bizottsági tag 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
Dr. Danyi Katalin 
Balogh Imre 
Dr. Tabajdi Ágnes 
Labádi-Fébert Andrea 
Berezvai Csilla 
Bartyikné Szőke Csilla 
Szabóné Vérten Anita 

jegyző 
aljegyző 
Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
Jegyzői Iroda vezetője 
Műszaki Iroda vezetője 
főkertész 
ügyintéző 
jegyzőkönyvvezető 

További meghívottak: 
Kocsis László 
Kiss Ferenc 
Takács Gábor 
Matkócsik Pál 
Halupa Eszter 
Várdai Béla 
Holman István 
Kékesi Rita 
Botos Mónika 
Babovka Géza 

Szentes Városellátó NKft. ügyvezetője 
Szentes Városellátó NKft. műszaki csoportvezetője 
főépítész 
Vendégszeretet Egyesület elnöke 
Szentesi Elet Kft. ügyvezetője 
Szentesi Elet Kft. könyvelője 
Szentes Városi Szolgáltató Kft. ügyvezetője 
Szentes Városi Szolgálató Kft. pénzügyi vezetője 
Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. gazdasági vezetője 
Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. műszaki vezetője 

Pásztor Antal: 
Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat. Megállapította, hogy a Bizottság 5 
tagja jelen van, később érkezését 1 fő jelezte, távolmaradását 1 fő nem jelezte. A határozat-
képes ülést megnyitotta. 
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Javasolta, hogy vegyék fel napirendre a 29. sorszámú, „Szentes, Városközpont I. sz. termál-
kút (B-657) karbantartására vonatkozó ajánlatkérés és szerződéskötés jóváhagyása" tárgyú 
előterjesztést. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki az előterjesztés napirendre való felvételével egyetért, szavaz-
zon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szava-
zattal elfogadta. 

Pásztor Antal: 
Kérte a tárgyalási sorrend megváltoztatását. Első napirendként tárgyalják a 25. sorszámú. 2. 
napirendként a 26-os sorszámú előterjesztéseket. 
Megkérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más indítvány? 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a módosított napirendet elfogadja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a napirendet 5 igen szava-
zattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

42/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1.) Településrendezési eszközök módosítása 2021-2. egyeztetés lezárása (25) 
2.) Településrendezési eszközök módosítása 2021-3. (26) 
3.) Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete (5) 
4.) Szentes Városi Szolgáltató Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (7) 
5.) Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKlt. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

(8) 
6.) Szentes Városellátó NKft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (9) 
7.) Szentes Energia Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (10) 
8.) Szentesi Élet Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (11) (később kerül 

kiadásra) 
9.) Szentes Város közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepciója (16) 
10.) A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének jogkövet-

kezményeiről szóló rendelet megalkotása (19) 
11.) Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyona feletti tulajdonjog gyakorlásának, hasz-

nosításának és vagyonkezelésbe adásának szabályairól szóló rendelet (Vagyonren-
delet) megalkotása (20) 

12.) Közterületek elnevezésének felülvizsgálata (24) 
13.) Városközpont I. sz. termálkút (B-657) karbantartására vonatkozó ajánlatkérés és 

szerződéskötés jóváhagyása (29) 
14.) Szentes Energia Kft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jóváhagyása 
15.) A Szentes Városellátó NKft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jóváhagyása 
16.) Beszámoló az intézmények műszaki állapotáról, várható energiaköltségeiről 
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1.) Településrendezési eszközök módosítása 2021-2. egyeztetés lezárása (25) 

Takács Gábor: 
A 2021-2. rendezési terv módosítása számos olyan módosításokat tartalmaz, amelyeket az 
elmúlt években vállalkozók, gazdasági társaságok, szervezetek, városi és egyéb intézmények 
kérésére kerülne módosításra. Az egyeztetési folyamat jelenleg a partnerségi egyeztetés lezá-
rásánál tart, amely végén az egyeztetés során alkotott véleményeket, azokra adott tervezői 
válaszokat kell elfogadni, hogy a végső államigazgatási szakasz megtörténhessen, majd ezt 
követően a szabályozási terv, településszerkezeti terv módosításai elfogadhatók legyenek a 
Képviselő-testület által. 
A benyújtott anyag részletesen tartalmazza a módosításokat és az azokra a tervezői válaszo-
kat, az egyeztetés dokumentumait, azokban tett véleményeket javaslatokat, amelyeket köve-
tően előírásoknak való megfelelésre tett módosítások követhetnek az államigazgatási eljárá-
son belül. 
Jelenleg a Bizottság az adott válaszokat tudja elfogadni és a partnerségi egyeztetés lezárására 
tehet javaslatot. 

Megérkezett az ülésre: Móra József bizottsági tag 
A Bizottság létszáma: 6 fő 

A határozati javaslat két ponttal egészülne ki: 
..A Képviselő-testület az épített környezet alakításáról és védelméről szóló törvény szerint 
igazolja, hogy Szentes Város már beépítésre kijelölt területén belül nincs megfelelő terület az 
új beépítésre szánt területeken tervezett fejlesztési célok megvalósítására." 
Ezt a Zsemberi Faipari Kft. fejlesztésével kapcsolatban kell lenyilatkozni a Képviselő-testü-
letnek. 

A másik kiegészítendő pont: 
..A véleményezésre jogosult szervek, Csongrád-Csanád Vármegye Önkormányzata, valamint 
a szomszédos települések részéről a véleményezés megtörtént, az észrevételekre adott terve-
zői válaszokat, kiegészítéseket és pontosításokat elfogadja a Képviselő-testület." 

A korábbi 3. pont: „A partnerségi egyeztetés megtörtént. Észrevétel nem érkezett." Annyival 
egészül ki, hogy ,.A partnerségi egyeztetés ezennel lezárásra kerül." 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 
Tájékoztatásul elmondta, hogy a kiegészítésekkel módosul a határozati javaslat számozása 
is. Az 1. pont változatlan, a felolvasott pont lesz az új 2. pont, a korábbi 2. pont 3. pontra 
változik, a főépítész által elmondott lesz az új 4. pont, a korábbi 3. pont lesz az 5. pont, a 4. 
pont 6. pontra változik. 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki az elhangzott kiegészítésekkel a határozati javaslatot elfogadja, 
szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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43/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Településrendezési eszközök módosítása 2021-2. egyeztetés lezárása (25) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a Településrendezési eszközök módosítása 
2021-2. egyeztetés lezárása" tárgyú előterjesztést és a határozati javaslatot az alábbiak 
szerint javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra: 
- Az új 2. pont az alábbi: 

,.2. A Képviselő-testület az épített környezet alakításáról és védelméről szóló tör-
vény szerint igazolja, hogy Szentes Város már beépítésre kijelölt területén belül 
nincs megfelelő terület az új beépítésre szánt területeken tervezett fejlesztési 
célok megvalósítására." 

- Az új 4. pont az alábbi: 
,.4. A véleményezésre jogosult szervek, Csongrád-Csanád Vármegye Önkormány-

zata, valamint a szomszédos települések részéről a véleményezés megtörtént, az 
észrevételekre adott tervezői válaszokat, kiegészítéseket és pontosításokat elfo-
gadja a Képviselő-testület." 

- A korábbi 3. pont, amely az 5. pont lesz az alábbiak szerint pontosul: 
,.5. A partnerségi egyeztetés megtörtént. Észrevétel nem érkezett. A partnerségi 
egyeztetés ezennel lezárásra kerül." 

Az eredeti határozati javaslat 2. pontja 3. pont lesz, 4. pontja 6. pontra változik. 

2.) Településrendezési eszközök módosítása 2021-3. (26) 

Takács Gábor: 
2021. decemberében már döntött a Képviselő-testület, hogy kerüljön elindításra a rendezési 
eszközök módosítása. Jelenleg a partnerségi egyeztetés lezárására kerülne sor, amely után 
szintén államigazgatási szakasz következne, főépítészi jóváhagyási szakasz. Két kiegészítést 
tett a határozati javaslatban. 
A 2. pont eleje az alábbiak szerint módosul: környezetvédelemért felelős szervek nyilatko-
zatai alapján a módosításoknak nincs várható jelentős környezetvédelmi hatása.. . ." 
A 3. pont az alábbi mondattal egészülne ki: „A partnerségi egyeztetés ezennel lezárásra ke-
rül." 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki az elhangzott kiegészítéssel a határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta alábbi határozatát: 
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44/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Településrendezési eszközök módosítása 2021-3. 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Településrendezési eszközök módosítása 
2021-3." tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslatot az 
alábbiak szerint javasolja elfogadásra: 

- A 2. pontban az alábbi kerül módosításra: 
,.2. A környezetvédelemért felelős szervek nyilatkozatai alapján a módosításoknak 

nincs várható jelentős környezetvédelmi hatása, ezért nem szükséges környe-
zeti vizsgálat és értékelés kidolgozása." 

- A 3. pont az alábbi mondattal kerül kiegészítésre: 
,.A partnerségi egyeztetés ezennel lezárásra kerül." 

3.) Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete (5) 

Balogh Imre: 
A 2022. évi költségvetés biztosította az önkormányzat részére a kötelező feladatok ellátását. 
A költségvetést komolyan érintették az elmúlt évi energia- és nyersanyagár emelkedések, 
amely azt jelentette, hogy fejlesztésekre kevés forrást tudtak átcsoportosítani. A számított 
iparűzési adó kiesést megkapták, de az eredeti előirányzathoz képest 500 mFt-tal alulmaradt 
a tényleges bevétel. A korábban elnyert pályázati fejlesztéseket tudták csak folytatni. Volt 
arra példa, hogy a Kormány visszavont pályázati forrást. 

Dr. Kormányos József: 
A leégett Sportcsarnok felújítására az önkormányzat gyűjtésbe kezdett. Mennyi összeg jött 
össze? Hol van kimutatva? 

Balogh Imre: 
Az összeg meghaladta a 18 mFt-ot, amelyet egy külön számlán kezelnek. 2023. februárjában 
19 mFt-ra egészítették ki az összeget. Az önkormányzat számlavezető pénzintézeténél havi 
lekötéssel kezelik, 10-15%-os betéti kamattal növekszik a számla egyenlege. 

Pásztor Antal: 
Elképzelhető, hogy a Kurca projektre fennmaradt 230 mFt-ot a Kormány visszavonja? Ho-
gyan kell értelmezni? 

Balogh Imre: 
Idén terjedt az a sajtóban, hogy olyan önkormányzatoktól, amelyek nem kezdték el az állami 
támogatásból megvalósuló beruházást, visszavonták tőlük az elnyert támogatást. 
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Pásztor Antal: 

Van jogalap arra, hogy visszakérjék? 

Balogh Imre: 

Nem valósult meg a beruházás időben. 

Pásztor Antal: 

A Kurca-part rehabilitációja projekt hogy áll? 

Takács Gábor: 
Ennek a projektnek négy része volt. 
1.) A Kurca két oldali zöldterületi rehabilitációja, zöldövezeti sétányok kiépítése a Kiss Zs. 
utcai hídtól a Makai hídig. Ennek a tervezési szakasza az elmúlt hét csütörtökén lezárult. Nem 
lesz a Sima F. utca alatt dimenzió nagyságot érintően keresztmetszet növelő rekonstrukció, 
átépítés és védőcső behúzás. Péntek délután a tervező megküldte a végleges tervdokumentá-
ciót. Ma délelőtt küldte meg a tájépítész tervező költségvetés készítője az egyéb vízügyi és 
kutas létesítmények költségeivel csökkentett végleges költségvetést. Ezzel a tervezési sza-
kasz véget ért. A közbeszerző dolgozik a közbeszerzési dokumentáció kiírásán. 
2.) A Hősök Erdeje futópályáján a közvilágítás kiépítése megvalósult. Ennek a pénzügyi tel-
jesítése történt idén. 
Megjegyezte, hogy a támogatási szerződés módosításra került 2023. december 31-ére. 
3.) Sima F. u. 42. és 42/A. telkek kisajátítása pénzügyileg rendezve lettek ebben az évben. 
4.) Belterületi utak aszfaltozása projektelemet a Városellátó NKft.-vei kell egyeztetni. Pásztor Antal: 

A közbeszerzés kiírásának van időbeli hatálya? 

Takács Gábor: 
50 mFt-ot meghaladó, becsült nettó 300 mFt-ot meg nem haladó értékhatárú közbeszerzés, 
amely Magyarországon nyílt eljárás keretében zajlik, arról 30-60 nap között lehet aláírt szer-
ződés. Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

45/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta ,.Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási ren-
delete" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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4.) Szentes Városi Szolgáltató Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
(7) 

Holman István: 
A Városfejlesztési Csoport tevékenységében mérföldkő volt, hogy a 136 mFt-os CLLD ke-
retén belüli a „Multifunkcionális közösségi terek kialakítása Szentesen" c. pályázatot befe-
jezték, a beruházás elkészült. Erre a célra felvett 98 mFt-os hitel visszafizetésre került. A 
Városfejlesztési Csoportnak nagy bevételei voltak a Fenntartható Városfejlesztési Stratégia 
kapcsán, a november-decemberi támogatást nem kellett lehívni, mert ki tudták gazdálkodni. 
Házkezelőség: az önkormányzat a tavalyi évben csökkentette a felhasználható keretét. Kar-
bantartásra kevesebbet tudtak költeni. Az ingatlanok rossz állapotban vannak, az építőanyag 
árak megemelkedtek. 
Központi Konyha: minden igyekezet ellenére a működését nem sikerült pozitív irányba vinni. 
Az önkormányzattól 30 mFt támogatást kaptak. Kb. 12 mFt-os hiányt termelt a tavalyi évben 
a konyha. Bíznak abban, hogy idén tudják csökkenteni a hiányt. 
Távhőszolgáltatás: a szolgáltatásban nem volt olyan kiesés, amely a kutak hibájából adódott 
volna. A távhőtámogatás emelkedett, így a távhőszolgáltatás stabilan működött. 
Társasházkezelés: a közeljövőben stratégiai döntést kell hozniuk. Jelenleg 28 társasházban 
látják el a közös képviseletet. Az elmúlt időszakban több megkeresés érkezett hozzájuk tár-
sasház kezelés ügyében. 

Összességében az évet nyereséggel tudták zárni. 

Dr. Kormányos József: 
Felhívta a figyelmet, hogy a 7. oldalon a 2022. év helyett 202. év szerepel. 
Vállalkozás vezetője nincs, csak cégvezető vagy ügyvezető van. 
A 7. oldalon olvasható, hogy „...hűtlen kezelés bűntettének megalapozott gyanúja miatt 
Nagygyörgy Zsolt István volt ügyvezető ellen büntetőeljárás van folyamatban." Ez mit takar? 
Holman István: 
Nyomdagépek értékesítésére vonatkozik. A volt ügyvezető 680 eFt-ért adott el több mint 40 
gépet, eszközt, amelyről a szakértő megállapította, hogy 14.3 mFt-ott értek az eszközök. 

Döbrössyné dr. Seres Ilona: 

Felhívta a figyelmet, hogy csak olyan hangozzon el, amely nyílt ülés keretében elhangozhat. 

Pásztor Antal: A Felügyelő Bizottság örömmel vette, hogy nyereséggel zárt a cég. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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46/2023. (V.22.) VB 
Tárgv: Szentes Városi Szolgáltató Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Városi Szolgáltató Kft. 2022. évi te-
vékenységéről szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfo-
gadásra javasolja. 

5.) Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 2022. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló (8) 

Botos Mónika, a Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. gazdasági vezetője: 
Az Üdülőközpont 2022. évét megviselte az energiaárak és a medence tisztítószerek drasztikus 
növekedése. A bevételek elmaradtak. A jegybanki kamat változása a beruházási hiteleknél 16 
mFt többletet jelent. Folyamatosan küzdenek létszámgondokkal. Nemcsak a szakképzett 
úszómesterei, de a szakképzetlen medenceőr, takarító álláshelyek is betöltetlenek. Nehéz 
munkaerőt találni 12 órás munkarendbe ennyi pénzért. 

Szíícs György: 
A 6,7 mFt-os vízjogi bírság miből jött össze? 

Babovka Géza, a Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. műszaki vezetője: 
AKurcába és a Vecseri foki csatornába kiengedett használt lehütött termálvíz hőmérséklete 
nem volt megfelelő. Nincs egyértelműen tisztázva, hogy a Vecseri fok milyen csatorna. 

Szíícs György: 
A bírság ki van már fizetve? 

Babovka Géza: 
Igen, ki van fizetve. 

Botos Mónika: 

Olyan típusú bírság volt, amelyet csak úgy tudtak megfellebbezni, ha kifizetik. 

Babovka Géza: 
A határérték most 36 fokos. Ezt a vizet nem lehet jobban lehűteni. Az SZVSZ Kft. energetikai 
vezetőjét megkeresték, hogy próbáljanak tervet kidolgozni, hogy az ilyen magas hőfokon en-
gedjék ki, megpróbálnák hasznosítani. 
Móra József: 
Véleménye szerint a Vecseri csatorna az önkormányzat tulajdonában van, nem az a befogadó. 
A Vecseri foki csatorna és a Kurca torkolatánál kell mérni a víz hőmérsékletét. 



9 

Babovka Géza: 
A vízügyi hatóság határozta meg azt a pontot, ahol mérni kell a víz hőfokát. A Kurca torko-
latától kb. 40-45 m-re. 
Móra József: 
A működési engedély kiadásakor meg kellett volna fellebbezni. Probléma, hogy a csatornák 
használatát a működési- és vízjogi engedély szabályozza. A Vecseri foki csatorna működési 
engedélyében nincs tiltva, hogy a melegvizet nem lehet beleengedni. 

Szűcs György: 
Látható, hogy az üdülőházak kihasználtsága és vendégéjszakák száma 50% alatti. Nem gon-
dolkodtak turisztikai menedzser alkalmazásán? 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

47/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszá-

moló 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a ..Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 2022. 
évi tevékenységéről szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

6.) Szentes Városellátó NKft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (9) 

Kocsis László: 
Az elmúlt évben drasztikusan megemelkedtek az üzemanyag és energiaárak. A tiszai part-
fürdő területén 10 mFt-ot költöttek a fák karbantartására. Üzembe vették az új piaccsarnokot, 
szinte minden árusítóhely bérbe van adva. 
Az építési részleg részt vett a város beruházási céljainak a megvalósításában, fejlesztésekben. 
Több. mint 50 mFt értékű építési beruházást hajtottak végre. 
Az eszközbeszerzések révbe értek. Az évet eredményesen zárták. A működési támogatást 
nem kérték le teljes egészében. 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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48/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentes Városellátó NKft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Városellátó NKft. 2022. évi tevé-
kenységéről szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfoga-
dásra javasolja. 

7.) Szentes Energia Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (10) 

Kocsis László: 
A Kft.-nek vagyonkezelő és fejlesztő tevékenységi köre van. Azokat a feladatokat hajtják 
végre saját beruházásként, amelyet az önkormányzat a saját költségvetésében saját célként 
kitűzött és fejlesztési támogatással támogatja. 60-65 mFt-nyi beruházás valósult meg az el-
múlt évben. A Kft.-nek személyi állománya nincs. Az eredményt szeretnék a társaság műkö-
désére, fejlesztésére fordítani eszközvásárlással, hogy azokat bérbe tudják adni. 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

49/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentes Energia Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a Szentes Energia Kft. 2022. évi tevékenységé-
ről szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra ja-
vasolja. 

r 

8.) Szentesi Elet Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (11) 

Halupa Eszter: 

A Kft. a 2022. évet eredményesen zárta. A társaság költségvetését érintette a megemelkedett 
nyomdaköltségek, 50%-os papíremelkedés volt tapasztalható. 2021. évről 2022. évre 1,5 
mFt-tal nőtt a nyomdaköltség. Sikerült kigazdálkodniuk, ami köszönhető a reklámbevételek-
nek és a buszmegállókban értékesített hirdetéseknek. 
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Pásztor Antal: 
Az előterjesztésben olvasható, hogy a januári előfizetés összegének felét felajánlották a 
Sportcsarnok újjáépítésére. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

50/2023. (V.22.) VB 
r 

Tárgy: Szentesi Elet Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentesi Élet Kft. 2022. évi tevékenységéről 
szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra java-
solja. 

9.) Szentes Város közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepciója (16) 

Pásztor Antal: 
Polgármester úrral amikor az iskolában a diákokkal beszélgettek, megjegyezték, hogy a busz-
megállóban és a szórakozóhelyeken jelen van a drog. Kérte, erre hívják fel a figyelmet. 
Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a koncepciót elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

51/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentes Város közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepciója 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város közbiztonsági és bűnmegelő-
zési koncepciója" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra java-
solja. 

10.) A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének jog-
következményeiről szóló rendelet megalkotása (19) 

Dr. Danyi Katalin: 
Tervezik, hogy a Szentesi Élet egyik ingyenes számában figyelemfelhívó, tájékoztató cikket 
jelentetnének meg a közösségi együttélés szabályairól. A rendelet-tervezetben vannak új 
tényállások, pl. a derékba vágott fák szankcionálásával kapcsolatban. Javaslat volt arra, hogy 
a belterületi árkokat a saját ingatlanuk előtt a tulajdonosok kötelesek kitakarítani. 
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Dr. Kormányos József: 
A rendelet-tervezet 4.§ (1) bekezdésében szereplő összegnek nincs alsó határa? Kérte, hogy 
az összegek számmal is legyenek kiírva. 

Dr. Danyi Katalin: 
Az alsó határt a közigazgatási szabályszegések szankcióiról szóló törvény határozza meg, az 
5.000,- Ft. 

Dr. Kormányos József: 
Ebbe a rendeletbe nem lehet beletenni? 

Dr. Danyi Katalin: 
Nem, mert törvény határozza meg. 

Pásztor Antal: 
Az 5.§ (1) bekezdésében szerepel a lakott ingatlanok 50 méteres körzetében. Zajszint van 
meghatározva? 
A 9.§ (1) bekezdésében szerepel, hogy a közúti közlekedésben való részvételre alkalmatlan 
gépjármüvet 7 napon belül el kell szállítani. Ki figyeli a 7 napot? 
A 10.§ (1) bekezdésében szerepel, hogy az ingatlan használójának kertjében... Az önkor-
mányzatjogosult az ellenőrzésre? Hogyan fog ez működni? 
Árkok tisztántartásával kapcsolatban kérte, vegyék figyelembe, hogy sok idős, egyedülálló 
lakik kertes házban, aki nem biztos, hogy egyedül képes kitakarítani az árkot. 
Kérte, hogy a Szentesi Életben egyértelműen, mindenki számára érthetően legyenek a szabá-
lyok leírva. 

Dr. Danyi Katalin: 
Zajszint: a vendéglátóegységek a működési engedélyezési eljárásuk keretében a Műszaki Iro-
dától szokták megkérni, amelyet a környezetvédelmi referens határozatban állapít meg a ze-
neszolgáltatás tekintetében. 
A 7 napot a Közterület-felügyelet munkatársai figyelik a tudomásra jutástól számítva. 
Ingatlanok kertjében, udvarában: eddig is szerepelt a rendeletben. Nem szokták olyan szigo-
rúan kezelni, mint a közterületen lévőt. 

Berezvai Csilla: 
Kiegészítésül elmondta, a környezetvédelmi rendeletben szerepel „a közterületről jól látható" 
kifejezés. A városképbe beletartozik a rendezettség. Ha az ingatlannak nincs kerítése, vagy 
kidőlt a kerítés és az ingatlan rendezetlensége látszódik, az rontja a városképet. 
Ennek a §-nak a helyi környezetvédelmi rendelettel összhangban kell lennie. 

Dr. Kormányos József: 

Bele kell írni a rendeletbe, a ,.a közterületről látható" kifejezést. 

Antal Balázs Tibor: 
A zajjal kapcsolatban elmondta, hogy be kell tartani az egymás mellett élés szabályait. Sok 
embert zavar, hogy hétvégén ebéd után nyírják a füvet. Véleménye szerint szabályozni kel-
lene a hétvégi munkavégzést. 
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Berezvai Csilla: 

Az emberek nagy része hétköznap dolgozik, csak hétvégén van ideje. 

Móra József: 

Mások zavarása nélkül is lehet füvet nyírni. Vannak megfelelő zajszinttel rendelkező gépek, 
berendezések. 

Takács Gábor: 
Kormányrendelet övezetekre meghatározva (lakó,- gazdasági övezet) és tevékenységekre 
bontva (üzemi és szabadidős) építési és közlekedési tevékenység esetén 6.00-22.00 óráig és 
22.00-06.00 óráig milyen decibel határértékben határozza meg az elfogadható értékeket. 
Ezen belül lehet helyi szinten szabályozni, szigorúbb értékhatárokat nem lehet megállapítani. 

Móra József: 
A rendelet-tervezetben rendelkeznek a trágyaelhelyezésről, de az önkormányzat nem tudja 
biztosítani a helyet, ahová elhelyezzék. Előírják, hogy híg trágyát csorgásmentesen lehet szál-
lítani. 

Pr. Danyi Katalin: 
A Bizottság javaslatai a következők: 
A 4.§ (1) és (2) bekezdéseiben szereplő „százötvenezer", „egymillió", „ötvenezer" összegek 
kerüljenek számmal is kiírásra. 
A 10.§ (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: ..Az ingatlan használója, aki a közterü-
letről jól láthatóan kertjében, udvarában...." 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki az elhangzott kiegészítéssel, módosítással a rendelet-tervezetet 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

52/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének jogkövet-

kezményeiről szóló rendelet megalkotása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta „A közösségi együttélés alapvető szabályairól és 
ezek megszegésének jogkövetkezményeiről szóló rendelet megalkotása" tárgyú elő-
terjesztést és a Képviselő-testületnek a rendelet-tervezetet az alábbi kiegészítéssel el-
fogadásra javasolja: 
- A 4.§ (1) és (2) bekezdéseiben szereplő ..százötvenezer", „egymillió", „ötvenezer" 

összegek kerüljenek számmal is kiírásra. 
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- A 10.§ (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
,.Az ingatlan használója, aki a közterületről jól láthatóan kertjében, udvará-
ban....'* 

11.) Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyona feletti tulajdonjog gyakorlá-
sának, hasznosításának és vagyonkezelésbe adásának szabályairól szóló 
rendelet (Vagyonrendelet) megalkotása (20) 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény van-e? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra java-
solja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

53/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyona feletti tulajdonjog gyakorlásának, 

hasznosításának és vagyonkezelésbe adásának szabályairól szóló rendelet meg-
alkotása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta ..Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyona fe-
letti tulajdonjog gyakorlásának, hasznosításának és vagyonkezelésbe adásának szabá-
lyairól szóló rendelet megalkotása" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek el-
fogadásra javasolja. 

12.) Közterületek elnevezésének felülvizsgálata (24) 

Dr. Danyi Katalin: 
A határozati javaslat 2.) pontja kiegészítésre kerülne az alábbival: A ..Sopron sor" elnevezést 
..Sopron utca" elnevezésre módosítja. 

Kocsis László: 
A gázcseretelep is a Sopron soron van az utca másik oldalán. 

Dr. Kormányos József: 
A Törs Kálmán utca házszámozása marad? 

Barfyikné Szőke Csilla: 
Nem, változni fog. 
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Dr. Kormányos József: 
A fodrászüzlet Törs K. u. címet fog kapni? 

Dr. Danyi Katalin: 
Igen. 

Dr. Kormányos József: 

A Jövendő utca a Iccgctt Sportcsarnokig fog tartani? 

Bartyikné Szőke Csilla: 
Nem. A Klauzál utcától az Apponyi térig tartó szakasz lesz a Jövendő utca. a Klauzál utca és 
a Bocskai utca közötti szakasz pedig Törs Kálmán utca lesz. 
Kocsis László: 
A határozati javaslat 2.) pontjában szereplő ..Németh szabó dülő" helyrajzi száma helyesen 
19752. 
A felsorolt négy dülőút a Fábiánsebestyéni úttól a Szarvasi útig tart. A Zsoldos dűlő megjelölt 
helyrajzi száma csak egy része. Javasolta, hogy nevezzék meg egészen a Szarvasi útig. Az 
általa elmondottak 3 hrsz-ot érintenek. A 3997 hrsz-ot, ennek a folytatását északi irányba. A 
Bolgárkertész utca T-alakú és háromszög alakú, amelyet leválasztana a Bolgárkertész utcá-
nál. A Bolgárkertész utcára merőleges, az megkapná a Zsoldos dűlő nevet. A szenny vízát-
emelőtől van egy kikötő útszakasza, amely önálló hrsz-on van, ezt is hozzátenné a Zsoldos 
dűlőhöz. A Zsoldos dűlőhöz tenné a 3978. hrsz-ot, a 3967/23. hrsz-ot megosztaná Bolgárker-
tész utcára és a Zsoldos dűlő folytatására. 
A tó mellett van egy háromszög alakú kiszögelése az útként meghatározott területből, ezt az 
útról leválasztaná, de ha így marad, nem okoz problémát. 

Móra József: 
A Bolgárkertész utcát meghagyná azon a hrsz-on amin van, az az ipari park része. Az ipari 
park a Zsoldos dűlőig tart. 

Kocsis László: 

Egy helyrajzi számon az ipari parkkal? 

Móra József: 

Igen. A Bolgárkertész utca önálló helyrajzi számú az ipari parkon belül. 

Dr. Danyi Katalin: 
A határozati javaslat 2.) pontja kiegészítésre kerülne az alábbival: 

- A ,.Sopron sor" elnevezést ..Sopron utca" elnevezésre módosítja 
A határozati javaslat 2.) pontjában szereplő ..Németh szabó dűlőnek (hrsz.: 1975) helyett a 
pontos helyrajzi szám: ,.19752" 

A Képviselő-testületi ülésre pontosításra kerül a Zsoldos dűlő meddig kerül elnevezésre. 

Móra József: 
Nem javasolja a határozati javaslat 2.) pontjában a Schweidel József utca számozását a szeg-
vári útig folytassák. 
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Az utca elnevezés az épületek között közlekedésre szolgáló terület, nem pedig dülőút elne-
vezése. Más városokban külterületen nincs utca elnevezés, út elnevezést használnak. 
Véleménye szerint a Bánomháti temetőhöz vezető utat ne nevezzék el utcának. 

Pásztor Antal: 

A határozati javaslat 2.) pontjának B.) változatát javasolja Móra József képviselő. 

Móra József: 
Nem javasolja utcának elnevezni, maradjon úgy, ahogy van. A megszűnt tanyák számát adják 
oda az ott lévő telephelyeknek. Külterületen az elnevezés Berekhát tanya x szám, nem pedig 
Berekháti út x szám. 
Dr. Danyi Katalin: 
A tanya közterületi jelleg. A beazonosítást szeretnék elősegíteni. 

Antal Balázs Tibor: 
Nevezzék el Szegvári útnak. 

Bartyikné Szőke Csilla: 
Már van Szegvári út. 

Móra József: 
A lakcímnyilvántartóban meg kell nézni, hogy Berekháton melyik számok nincsenek hasz-
nálva. 

Bartyikné Szőke Csilla: 
Sorba kellene számozni, nem összevissza. 

Pásztor Antal: 
Kérte, hogy a határozati javaslat 2.) pontjában szereplő „Schweidel József utca folytatása"-
nak elnevezésére - az A.) és B.) változat törlésével - a Képviselő-testületi ülésig kerüljön 3 
változat kidolgozásra. A Képviselő-testület pedig eldönti. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a többi elhangzott módosítással, aki egyetért, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

54/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Közterületek elnevezésének felülvizsgálata 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Közterületek elnevezésének felülvizsgálata" 
tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek az alábbi módosításokkal javasolja el-
fogadásra: 

- A határozati javaslat 2.) pontja kiegészítésre kerülne az alábbival: 
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- A ..Sopron sor" elnevezést „Sopron utca" elnevezésre módosítja 

- A határozati javaslat 2.) pontjában szereplő ,.Németh szabó dűlőnek (hrsz.: 1975) 
helyett a pontos helyrajzi szám: „19752" 

- A Képviselő-testületi ülésre kerüljön pontosításra a Zsoldos dülő meddig kerül el-
nevezésre 

- A határozati javaslat 2.) pontjában szereplő „Schweidel József utca folytatásainak 
elnevezésére - az A.) és B.) változat törlésével - a Képviselő-testületi ülésig kerül-
jön 3 változat kidolgozásra. 

15.) Városközpont I. sz. termálkút (B-657) karbantartására vonatkozó aján-
latkérés és szerződéskötés jóváhagyása (29) 

Holman István: 
Az I. sz. termálkútnak két problémája van. Kb. 80 méter mélyen van egy akadály benne, ami 
néhány évvel ezelőtti szivattyúcsere során került bele. Evek óta egyre erősebben homokol a 
kút, ezért szeretnének egy talptisztítást elvégezni, amelynek költsége nettó 30-40 mFt között 
van. Úgy gondolják, hogy idén a távhőtámogatásból a költségeit kezelni tudják. 
Megjegyezte, hogy a tulajdonos önkormányzat likviditásban annyit tudna segíteni, hogy van 
egy 20 mFt összegű tagi kölcsön, amit az SZVSZ Kft. nyújtott az Üdülőközpontnak. Ha az 
önkormányzat lehetővé tenné az Üdülőközpontnak, hogy az SZVSZ Kft. részére októberig 
visszafizesse, akkor segítené a kút karbantartási költségének kifizetését. 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a határozati javaslatot elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

55/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Városközpont I. sz. termálkút (B-657) karbantartására vonatkozó ajánlatkérés 

és szerződéskötés jóváhagyása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a ..Városközpont I. sz. termálkút (B-657) kar-
bantartására vonatkozó ajánlatkérés és szerződéskötés jóváhagyása" tárgyú előterjesz-
tést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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16.) Szentes Energia Kft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jóváha-
gyása 

17.) A Szentes Városellátó NKft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jó-
váhagyása 

Kocsis László: 
A Szervezeti és Működési Szabályzat alapján a Bizottság hatásköre a beruházási terv jóváha-
gyása. A két Kft. eredménye tekintetében, illetve az összegre vonatkozóan fejlesztési tervet 
szoktak készíteni, amelyet a tulajdonos elé terjesztenek. 
A Városellátó NKft. beruházási tételei kb. akkora összeget tesznek ki, mint amekkora az el-
múlt évi eredmény volt. 
Az Energia Kft-nél annyi a különbség, hogy a többletfeladatok - az út és kerékpárút melletti 
fű karbantartása - miatt gépet szeretnének beszerezni. 
Korábban döntöttek a Petőfi utcában parkolóhely bővítésről. A FEB-től engedélyt kért, hogy 
a tulajdonostól kérjék ennek a döntésnek a módosítsát és az erre lekért összeget felhasználják 
napelem erőmű építésére. Ehhez a hozzájárulást megkapták. Ez a beruházási terv arról szól, 
hogy azok a fejlesztések, amelyeket az Energia Kft. megvalósít azt bérbe adja, beszedi a bér-
leti díjat és fejlesztési lehetőségként realizálja az amortizációt és fejlesztési lehetőségként 
rendelkezésre áll. Ennek a terhére kérik a tulajdonost, hogy engedélyezze a gép vásárlását. 

Besenyei Gábor: 
A Gólyás Ház és a BGM közötti területen lett volna a parkoló? 

Labádi-Fébert Andrea: 
Igen. 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a Szentes Energia Kft. 2023. évi beruházási, felújítási tervét 
jóváhagyja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

56/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentes Energia Kft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jóváhagyása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottsága a határozat mellékletét képező Szentes Energia Kft. 2023. 
évi beruházási és felújítási tervét jóváhagyja. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Szentes Városellátó NKft. 
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A határozatról értesítést kap: 
1./ Szentes Város Polgármestere 
2./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzői Iroda 
3./ Szentes Energia Kft. 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a Szentes Városellátó NKfit. 2023. évi beruházási, felújítási 
tervét jóváhagyja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

57/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Szentes Városellátó NKft. 2023. évi beruházási, felújítási tervének jóváhagyása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottsága a határozat mellékletét képező Szentes Városellátó NKft. 
2023. évi beruházási és felújítási tervét jóváhagyja. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Szentes Városellátó NKft. 

A határozatról értesítést kap: 
1./ Szentes Város Polgármestere 
2./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzői Iroda 
3./ Szentes Energia Kft. 

18.) Beszámoló az intézmények műszaki állapotáról, várható energiaköltsé-
geiről 

Pásztor Antal: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény van-e? 
Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki az előterjesztést támogatja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szava-
zattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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58/2023. (V.22.) VB 
Tárgy: Beszámoló az intézmények műszaki állapotáról, várható energiaköltségeiről 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló az intézmények műszaki ál-
lapotáról. várható energiaköltségeiről" tárgyú előterjesztést. 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottsága elfogadja az intézmények műszaki állapotáról, várható 
energiaköltségeiről szóló beszámolót. 

A határozatról értesítést kap: 
1./ Szentes Város Polgármestere 

2./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Műszaki Iroda 

Pásztor Antal: 
Mivel több bejelentés, indítvány nem volt, a megjelenést megköszönte és az ülést 14 óra 30 
perckor bezárta. 

HATÁROZAT 

bizottsági elnök 

K.m.f. 


